
 Krzysztof Kleczka                                                              Gliwice, 06.03.2023r. 
 Radny RM Gliwice 
 
                                                                                    Pani Ewa Weber 
                                                                       Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice 

 
ZAPYTANIE 

 
    Szanowna Pani Prezydent.  
 
   Niniejszym zapytuję: 
 
   -Czy odbędzie się tegoroczna edycja letniego kina plenerowego? 
 
   Jeżeli tak – proszę o seans na oś. Obrońców Pokoju. 
   
 
                                                                      Z poważaniem 
 
                                                                    Krzysztof Kleczka 
 


